



Application for exemption under section 12-1 of the Income Tax Act

Name of the Line Ministry

Details of the Business to be Granted Exemption

Name of the Business to be Granted Exemption

Business Registration Number:

Date of Incorporation:

GST TIN:

Income Tax TIN:



دولة فلسطين  
وزارة المالية  
Jerusalem

**Details of the Project to be Exempted**

تفاصيل المشروع المراد إعفائه من الضرائب  
معلومات عن المشروع المراد إعفائه من الضرائب

Name of the Project:

اسم المشروع المراد إعفائه من الضرائب:

Summary of the Project:

ملخص المشروع المراد إعفائه من الضرائب:

Physical location of project site (if applicable):

الموقع الفيزيائي للمشروع (إن وجد):

Scheduled project start date:

تاريخ بدء المشروع المخطط له:

Estimated Completion Date:

تاريخ إكمال المشروع المتوقع:

Total Estimated Cost of the Project Including GST:

إجمالي التكلفة المقدرة للمشروع بما في ذلك ضريبة القيمة المضافة:

Estimated Annual Revenue and Profits Generated from the Project:

إجمالي الإيرادات والأرباح المقدرة من المشروع سنوياً:

Requested Exemption Period:

الفترة المراد إعفائها من الضرائب:

Objective of Granting Exemption:

الهدف من إعفاء المشروع من الضرائب:

How much the objective of exemption can be attained:

كم يمكن تحقيق الهدف من الإعفاء:

Economic and Social Advantages and Disadvantages from Granting Exemption:

المزايا والعيوب الاقتصادية والاجتماعية من إعفاء المشروع من الضرائب:

Impact on Government Revenue from Granting Exemption:

التأثير على إيرادات الحكومة من إعفاء المشروع من الضرائب:



**Declaration (if application for a project)**

I declare that to the best of my knowledge the information given is true and complete. I authorize Ministry of Finance and the respective line ministries to undertake such enquiries it considers appropriate to verify this claim. I understand that information I provide to, and held in the Ministry of Finance and the respective line ministries will be used to verify the information provided in the application, and may also be shared for the same purpose with public bodies.

**Signature:**

**Name of Signatory:**

**Date:**

أنا اذكر ان المعلومات المذكورة في هذا الطلب هي صحيحة وكاملة الى حد علمي. اذكر انني اوافق وزارة المالية والجهات المعنية بالخطوط المهنية التي تعتبرها مناسبة للتحقق من هذه الادعاءات. اذكر انني اعلم ان المعلومات التي اقدمها الى وزارة المالية والجهات المعنية بالخطوط المهنية سيتم استخدامها للتحقق من المعلومات المقدمة في هذا الطلب، وقد يتم مشاركتها لهذا الغرض مع الهيئات العامة.

أنا اذكر ان المعلومات المذكورة في هذا الطلب هي صحيحة وكاملة الى حد علمي. اذكر انني اوافق وزارة المالية والجهات المعنية بالخطوط المهنية التي تعتبرها مناسبة للتحقق من هذه الادعاءات. اذكر انني اعلم ان المعلومات التي اقدمها الى وزارة المالية والجهات المعنية بالخطوط المهنية سيتم استخدامها للتحقق من المعلومات المقدمة في هذا الطلب، وقد يتم مشاركتها لهذا الغرض مع الهيئات العامة.

توقيع:

اسم الموقعين:

تاريخ:

**Attachments**

Only applicable to application for exemptions for projects.

- If the project or activity is carried on through a Line Ministry, copy of Agreement with that Line Ministry
- If the project is carried on through an SOE, copy of the agreement with that SOE
- Copy of Business Registration Certificate
- Copy of Project Concept Note / Proposal
- Copy of Project Financial Analysis
- Copy of No Objection Letter

- إذا كان المشروع أو النشاط يتم من خلال وزارة مهنية، نسخة من الاتفاقية مع تلك الوزارة المهنية
- إذا كان المشروع يتم من خلال شركة مساهمة، نسخة من الاتفاقية مع تلك الشركة
- نسخة من شهادة تسجيل الأعمال التجارية
- نسخة من ملاحظة المفهوم / مقترح المشروع
- نسخة من تحليل مالي لمشروع المشروع
- نسخة من رسالة عدم الاعتراض

Ministry of Finance will consider the form has been received once the form is submitted with all the supporting documents.

وزارة المالية ستعتبر ان هذا النموذج قد تم استلامه بمجرد تقديمه مع جميع الوثائق الداعمة.